
MOTIE  2

Agendapunt: Regionale Energie Strategie Foodvalley

Onderwerp: RES-geld voor communicatie

De raad van de gemeente Barneveld in vergadering bijeen d.d. 26 mei 2021

Constaterende dat:

- Het betrekken van burgers bij de verdere uitwerking van de RES en de uitvoerende plannen 
belangrijk is;

- Communicatie van essentieel belang is om inwoners actief betrokken te krijgen en te houden 
bij de energietransitie;

- Een professionaliseringsslag op het gebied van communicatie nodig is, nu we zien dat het 
communicatieproces tussen inwoners en gemeente niet altijd vlekkeloos verloopt;

- Dat ook het burgerforum een advies heeft gedaan op het onderwerp ‘communicatie’ en 
aanbeveelt om eisen te stellen aan een communicatietraject;

- Dat communicatie van essentieel belang is voor lokaal draagvlak, nieuwe interessante ideeën,  
en wellicht eigenaarschap;

- De dorpsgesprekken die nu worden gevoerd goede voorbeelden zijn van het opbouwen van 
de energietransitie vanuit de samenleving, en dit zeker een vervolg moet krijgen;

- De verwachting is dat er vanuit het Rijk gelden voor de verdere uitwerking van de RES 
beschikbaar zal worden gesteld;

Verzoekt het college:

- Om een deel van de gelden die vanuit het Rijk voor de verdere uitvoering van de RES naar de 
gemeente toekomt, beschikbaar te stellen voor communicatie zodat er op dat gebied een 
professionaliseringsslag kan worden gemaakt;

en gaat over tot de orde van de dag.
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